
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 57. posiedzeniu Senatu 

w dniu 8 marca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Podczas spotkań w moim okręgu wyborczym mieszkańcy zwracają uwagę na niepokojące zjawisko 

zmniejszania na terenie gmin liczby regularnych połączeń autobusowych, które świadczy firma (…). Do tego 

dochodzi też coraz częściej skracanie godzin otwarcia budynków dworcowych, np. dworzec autobusowy w 

Mławie jest czynny do godziny 15.00. W rozmowach z mieszkańcami pada też informacja o zaprzestaniu 

działalności przewozowej wspomnianej firmy w oddziałach w Ciechanowie, Mławie i Płońsku. Te wszystkie 

informacje powodują duży niepokój mieszkańców północnego Mazowsza, którzy na co dzień korzystają z 

komunikacji autobusowej.  

W związku z tym proszę o informacje, czy ministerstwo, jako organ wydający zezwolenia na regularne 

przewozy osób, ma wiedzę o funkcjonowaniu opisanej firmy. 
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